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J e g y z ő k ö n y v 

Bizottsági ülés helye: 4564. Nyírmada, Ady Endre út 16. Városháza tanácskozó terme.

Készült:  Nyírmada Város Képviselő-testülete Szociálpolitikai és Egészségügyi Bizottságának 2013. 
szeptember 10-én délután 13.00 órakor tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak:  Juha Bertalanné bizottság elnöke
Csernáti Sándorné bizottsági tag
Krivács Csaba bizottsági tag
Sólyom Balázsné bizottsági tag
Szabóné Jakab Anikó bizottsági tag

Tanácskozási joggal megjelent: 

Kálmán Béla polgármester
Jeszenszki József alpolgármester
dr. Horváth Andrea jegyző 

Tanácskozási joggal meghívott:

Dr. Nyéky Tamás háziorvos

N a p i r e n d   e l ő t t: 

Juha Bertalanné bizottság elnöke: Köszönti a bizottság tagjait, polgármester urat, alpolgármester 
urat, jegyzőnőt, Dr. Nyéky Tamás háziorvost és a megjelent képviselőket. 
Felhívja a bizottsági tagok figyelmét, hogy a nyílt ülés után zárt ülés keretében még a bizottság tovább  
fog ülésezni. 

Megállapítja, hogy az ülés határozatképes mivel mind az 5 fő bizottsági tag jelen van. 

Kéri, akinek a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl más napirendi pont tárgyalására javaslata 
van, az tegye meg.

Más napirendi pontra javaslat nem érkezett. 

A bizottság 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a meghívóban szereplő napirendi 
pontok megtárgyalását elfogadta.

Az ülés jegyzőkönyvének vezetésére felkéri  Gyetkó  Andrásnét  hitelesítőnek,  pedig Krivács  Csaba 
bizottsági tagot javasolta, akiket a bizottság elfogadott.
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N a p i r e n d i  p o n t o k tárgyalása: 

Tárgy:  1.  /  Tsp./:     Határozathozatal  a  háziorvosi  alapellátás  és  fogorvosi  ellátás  működéséről. 
/véleményezés/
Előadó:, I. sz. körzet háziorvosa, fogorvos 

         /írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./

Juha Bertalanné bizottság elnöke:  Az írásos előterjesztést a bizottság tagjai megkapták. Köszönti 
Nyéky doktort az I. számú körzet háziorvosát.  Megkérdezi napirendi pont előadóját,  van-e szóbeli  
kiegészítése? 

Szóbeli kiegészítés nem volt. 

Kálmán Béla polgármester:  Milyen az iskolások és az óvodások egészségi állapota, milyen felnőtt 
lakosság egészségi állapota? Milyen a kapcsolat a háziorvos és az ügyelet között? A baktarlórántházai  
orvosi  ügyelet  részéről  felmerült  költségeket  a  kistérségi  támogatásból  megoldottuk.  Az ügyeletes  
orvos részéről még mindig sok a panasz a nyírmadai lakosokkal szemben. Ezt doktor úr hogyan látja? 

Dr. Nyéky Tamás háziorvos:  A fiatalok egészségi állapota átlagosnak mondható,  annak ellenére, 
hogy sok  az  elhízott  gyerek.  Ez  természetesen  felróható  a  mozgásszegény életmódnak  is.  Ennek 
ellenére nem több a mozgásszervi panaszok száma. Bízik benne, hogy a mindennapos testneveléssel  
ez javulni fog. A mai fiatalokat nehéz kimozdítani a számítógép és a tv. elől, pedig a településen van 
sportolási  lehetőség  is.  Az  óvodások  esetében  a  szűrővizsgálat  és  az  iskolaérettségi  vizsgálatok 
megtörténtek. Átlagos a populáció, viszont igen magas a szaporodások száma a hátrányos helyzetűek  
között. A védőnők is mindent megtesznek annak érdekében, hogy kiszűrjék a beteg gyermekeket, de 
ez  kevés.  A  szűrővizsgálatok  megtörténnek,  de  a  szülő  nem  viszi  el  a  gyermeket  a  megfelelő  
szakorvoshoz. Megkezdődött a tanítás, ezzel együtt meg nő az indokolatlan iskolai hiányzások száma 
is. Éppen ezért sok a konfliktus az ilyen szülőkkel. Ez már nem orvosi kérdés. Vannak a településen  
notorikus családok. Az ilyen „betegek” elveszik másoktól az értékes időt. A dolgozó korú lakosság 
körében az országos átlagtól nem rosszabb a helyzet. A daganatos betegek száma stagnál, viszont a  
szűrővizsgálatok alkalmával nőtt a cukorbetegek száma. Helyettesítés esetén véleménye szerint beteg 
anyagban nincs különbség. Az ügyelet vonatkozásában nem szívesen nyilatkozik, ahhoz tudni kell,  
hogy konkrétan mi volt, vagy mi a panasz, mivel nincs jelen a kolléga, ezért erről nem nyilatkozik. 

Kálmán Béla polgármester:  Ha szakmailag úgy látod doktor úr akkor le lehet ülni és meg lehet 
beszélni a problémás eseteket. 

Dr. Nyéky Tamás háziorvos: Semmi akadálya, le lehet ülni és megbeszélni a problémákat. Cél a 
beteg legyen ellátva! 

Gerő Csaba képviselő:  A betegellátás érdekében összehangoltságra van szükség.
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Folytovics  Sándor  képviselő:  Tiszteli  a  doktor  urat,  körzetbe  is  hozzá  tartozik.  A beszámolóból 
kitűnik, hogy 13841 beteget látott el 2012-ben. ez évben is megközelíti biztos ezt a számot, ehhez  jön 
még az iskola és óvoda. A két körzet 2500-2500 fővel, a Tarpai 800 fő és a Vásárosnaményi ügyelet. 
Aggódik, hogy ez egy kicsit sok. 

Dr. Nyéky Tamás háziorvos: Ez 750 fő és még ott van az öreg öregotthon is. A vásárosnaményi  
ügyeletet nem vállalta el, de ez már legyen az én felelősségem, hogy el tudom látni a körzetet, vagy 
sem. 

Gerő Csaba képviselő:  Mivel vita van kialakulóban, ami már nem a beszámolóról szól javasolja, 
hogy a napirend kerüljön lezárásra.  

Juha Bertalanné bizottság elnöke: Megköszöni doktor úrnak az eddig munkát, a továbbiakban jó 
erőt  és  egészséget  kíván! Felkéri  a  bizottság tagjait,  aki  az I.  sz.  háziorvosi  körzet  és a fogorvos  
beszámolóját elfogadására javasolja a Képviselő-testület felé az kézfeltartással szavazzon. 

A szociálpolitikai és egészségügyi bizottság 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 

NYÍRMADA VÁROS

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

SZOCIÁLPOLITIKAI ÉS EGÉSZSÉGÜGYI 

BIZOTTSÁGÁNAK 

14/2013. (IX. 10.) 

h a t á r o z a t a 

a háziorvosi alapellátás és fogorvosi ellátás működéséről

A Szociálpolitikai és Egészségügyi Bizottság:

az   I. számú háziorvosi körzet alapellátásáról  és fogorvosi ellátás működéséről szóló beszámolókat  
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

Felelős: bizottság elnöke
Határidő: Legközelebbi Képviselő-testületi ülés. 
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Tárgy:  2./Tsp./:  Határozathozatal  a  II.  számú  háziorvosi  körzet  praxisjogával  kapcsolatos 
megállapodások ügyében. /véleményezés/

   Előadó: Kálmán Béla polgármester
          /írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./

Kálmán Béla polgármester: Október 4-én Szegedi doktor meghalt, az eltelt idő alatt a Bt-nek nem 
sikerült a parxist értékesíteni, ezért az visszaszáll az önkormányzatra. Természetesen ezzel együtt az  
alapellátási  kötelezettség  is.  Bárkinek  is  adja  el  akkor  is  az  önkormányzat  kell  hozzá,  hiszen  ez  
kötelező feladat. Nem igazán kapkodnak a praxis után, nincs érdeklődő orvos. Ez be is igazolódott,  
sőt tovább bonyolódott a helyzet, mert az OEP is felhívta az önkormányzat figyelmét, hogy a körzet  
ellátási  finanszírozása  november  1-től  nem megoldott.  Az  ÁNTSZ közreműködésével  sikerült  ezt  
megváltoztatni.  Közös  döntés  alapján  az  özveggyel  a  megállapodást  közös  megegyezéssel  
megszüntettük, megállapodást  kötöttünk a II.  számú körzet helyettesítésére és az ÁNTSZ kiadta a 
működési engedélyt. Ezek voltak a feltételek szeptember 10-ig és akkor az OEP biztosított bennünket  
arról, hogy október 1-től folyamatos lesz a finanszírozás. Október 1-től az önkormányzat kötelességek 
a betegek ellátása! Nem lesz olyan plusz költsége az önkormányzatnak mint Tisza dr. idejében. Óriási 
pénzeket fizettünk ki helyettesítésekre.  Ehhez először a szakmai kérdést kellett megoldani. Nyéky dr.  
vállalta  a  körzet  ellátását  a  mi  rendelőnkben  az  ő  asszisztenciájával,  ezért  megkötöttük  a  
megállapodást október 1.-től december 31-ig. Megszüntettük közös megegyezéssel a Szegedi Bt-vel a 
megállapodást. Ezt 6-án már be tudtuk vinni az OEP-hez. Így már nincs akadálya a finanszírozásnak. 
Doktor úr vállalta napi  6 órában,  meg nézzük, hogy fizikailag hogy bírja és akkor újra kell  majd 
tárgyalni.  Mindenesetre törekedni kell  a II. számú körzet végleges megoldására. Olyan orvost kell  
választani,  ha  lesz  jelentkező,  aki  itt  rendel  és  itt  él  közöttünk.  A lehető  leggyorsabb  és  legjobb 
megoldást választottuk most az önkormányzat számára. 

Júliusban megkeresett Iklódi Laci bácsi és Évike, hogy a praxist nem tudják eladni és a gyerekeihez  
szeretne költözni, ezért az ingatlan eladó. 10 millió Ft. összegben tett ajánlatot. A korábbi évek is úgy  
vásárolt ingatlant az önkormányzat, hogy 3 részletben került az kifizetésre. Az önkormányzat nevében 
ezt  az  alternatívát  javasoltam most  is.   A  teljes  vételár  akár  már  jövő  év  júniusában  kifizetésre 
kerülhet. Ez csak szóbeli egyezség volt részemről, de a Képviselő-testület tagjai közül volt, aki tudott 
erről.  Augusztusban mikor  hazajöttem Amerikából  akkor közölték velem,  hogy Folytovics  Sándor  
képviselőnek Évike eladta az ingatlant.  Véleményem szerint  ez inkorrekt  volt  az  önkormányzattal  
szemben. Illett volna tájékoztatni, hogy jobb ajánlatot kapott, de akkor sem tudtam volna mást tenni,  
mint hogy behozom a Képviselő-testület elé, hiszen mindenféle vásárlásban csak a testület dönthet.  
Nagyon sajnálja, hogy annak idején nem lett olyan kikötés, hogy az önkormányzatnak elővásárlási  
joga legyen az ingatlanra. 
Felhívtam Folytovics  Sándor  képviselőt  és  közölte  velem,  hogy  megvették  az  ingatlant  és  ki  is 
fizették, de az ingatlan orvosi részét hajlandó bérbe adni az önkormányzat részére 100 ezer forint/hó + 
a rezsi. 
Ma érkezett  egy bérleti  ajánlat  Folytovics  Sándornétől  – felolvassa  a levelet  a bizottság részére  - 
melynek a lényege, hogy „ az ingatlan határozatlan időtartamra szóló bérletét ajánlom fel – a helyben  
elfogadható bérleti  díj  fizetése ellenében – az önkormányzatnak annak érdekében,  hogy abban az  
önkormányzat 2013. szeptember 30 napját követően egészségügyi szolgáltatást végezhessen. „ 

Ezért mondtam, hogy az egyebek napirendi pont keretében majd a bérleti ajánlatról tárgyalni kell! Ez 
így kerek és ez történt időrendben. 

dr. Horváth Andrea  jegyző: Mint jegyző nagyon sajnálja, hogy annak idején az önkormányzat nem 
kötött ki elővásárlási jogot az ingatlanra, de akkor Gyes-en volt. Sajnálja, de nem tud indulat nélkül  
beszélni!  Szerette  volna  megkérdezni  Iklódi  Évától,  hogy  miután  felajánlotta  július  elején  az  
önkormányzatnak az ingatlant, miért adta el másnak az önkormányzat tájékoztatása nélkül? Jól tudja,  
hogy mennyit költött rá az önkormányzat, kitől vásárolták meg milyen áron, mennyit hozott nekik és 
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ennek  tudatában  döntött,  úgy,  hogy másnak  adja  el  az  ingatlant!  A kialakult  helyzet  ellenére  az  
önkormányzat az orvosi ellátást meg fogja oldani! 

Kálmán Béla polgármester: Az I. számú körzet orvosi rendelőjében váltott rendelés formájában a mi 
tulajdonunkban fog doktor úr rendelni. Városon ez bevált. A működési engedély is rendben van 6 órás 
rendelési idő kötelező és mellette marad a 2 óra készenlét. Tehát napi 8 órában orvos lesz. 

Folytovics Sándor képviselő:  Ez igaz,  csak az indulat beszél a jegyzőnőből!  Semmi  köze hozzá. 
Magántulajdon. Nem erőszakkal vettük meg a lakást, engem is megkerestek. Az önkormányzat részére  
szakértői felértékelés és három részletben történő fizetés hangzott el. Évike ezt nem tudta elfogadni, el  
akar menni Nyírmadáról, neki pénzre volt szüksége. Az önkormányzat nem tudta kifizetni mi igen, s  
annak ellenére hogy legyen orvosi ellátás az ingatlant természetesen bérbe adjuk.  Történt egy 100  
ezer  forintos  ajánlat  is  de  mivel  ő  hajlandó kompromisszumra,  ezért  javasolja  hogy üljünk le  és  
beszéljünk erről komolyan, átgondolva. Az orvosi rendelő teljes egészében készen van, ott van, csak 
orvos kell bele. Tiszteletben tartja Nyéky doktor úr helyettesítési szándékát is, de félti a doktor urat.  
Véleménye szerint a túlterheltség miatt az ellátás sem lesz teljes körű a településen. Éppen ezért írtuk 
ezt az ajánlatot. Nem nyerészkedni akar, ez üzlet. 

dr.  Horváth  Andrea   jegyző:  Mit  tett  annak  érdekében,  hogy  ez  az  üzlet  ne  okozzon  az 
önkormányzatnak  problémát?  Hogy  gondolta,  az  önkormányzat  hogy  fogja  megoldani  az  orvosi 
ellátást? Mit tett annak érdekében, hogy kiderüljön a probléma? 

Folytovics Sándor képviselő:  Elment ügyvédhez, az ügyvéd azt mondta, hogy megvásárolhatja az 
ingatlant.  Évikének  pénzre  volt  szüksége,  tőlem  ezt  megkapta,  az  önkormányzat  nem  segítet. 
Magánszemély annak adja el, akinek akarja. 

dr. Horváth Andrea jegyző: Nem kaptam választ a kérdésemre. 

Csernáti  Sándorné  bizottsági  tag: Több  tiszteltet  kér  a  jegyzőnőtől.  D.  Szegedi  János  Péterné 
nevében  kikéri  a  megszólítást,  Ő  nem Iklódi  Éva.  Kéri,  hogy  adja  meg  részére  a  tiszteletet.  A 
praxisjogot átvállalta az önkormányzat,  az asszisztencia jön, vagy nem jön. Mi lesz a dolgozóval? 
Ötezer beteg egy embernek sok! 

dr. Horváth Andrea  jegyző:  Az asszisztencia a Szegedi Bt. alkalmazottja. A helyettesítést Nyéky 
doktor látja el az ő asszisztenciájával.

dr.  Nyéky  Tamás  háziorvos: Talpraesett  a  dolgozó,  el  tudja  látni.  Kikéri  magának  a 
személyeskedést!  Visszautasít  mindenféle  megjegyzést,  nem képzeli  magát  „Szupermennek”.  Meg 
kell nézni, hogy most is mi van kiírva a  II. körzet rendelőjére!  Helyettesítés! 
El fogjuk látni a két körzet betegeit, sajnos Szegedi kolléga halálával nem számolt senki. Ide orvos 
kell.  Ha  nem  bírom  tovább,  akkor  az  önkormányzat  gondoskodik  majd  orvosról.  Felesleges  az  
interneten sértegetni és az sem odatartozik, hogy lesz-e állása a dolgozónak. 6 órában rendelés lesz 2  
órában, pedig készenlét, reggel 8-tól délután 16-ig bármikor lehet jönni, ez így fog működni. Nem 
ragaszkodunk hozzá, oldják meg akkor ahogy akarják! 
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Kálmán  Béla  polgármester:  Szeptember  10-ig  működési  engedélyt  kellett  szereznie  az 
önkormányzatnak ahhoz, hogy mindkét körzet el legyen látva. Ezt a megoldást választottuk. Ez nem 
került egy fillérjébe sem az önkormányzatnak. A képviselő úr javaslata pedig 100 ezer forint + a rezsi  
és még a helyettesítő orvos költsége. Mi ez ha nem üzlet? Mi nem ezt az üzletet választottuk. 
A Laci bácsi és Éva ajánlata 11 millióról megváltozott 13 millióra, az ügyvéd nem fogja azt mondani, 
hogy ne vedd meg, és azt sem oldja meg, hogy hogy lesz a településen orvosi ellátás. Az orvosi ellátás 
kötelező  önkormányzati  feladat.  Azt  nekünk  kell  megoldani.  Szegedi  doktor  halála  óta  Évike  
helyettesítéssel oldja meg a körzet ellátását. Most is meg lehet nézni, hogy hogy folyik a rendelés.  
Lefotóztattam és megküldtem dr. Papaki Piroska főorvos asszony részére, de ő maga is látta. Eljárást  
fog kezdeményezni. Azzal, hogy a képviselő úr megvette az ingatlant, még az orvosi ellátás nem fog 
megoldódni. Ezért szeretné megkérdezni, hogy mit  tettek azért, hogy az önkormányzat  érdekeit  ne 
sértse és ne sérüljön az a 2500 ellátott? Mert véleménye szerint az önkormányzat  mindent megtett  
annak érdekében, hogy ne sérüljön a betegellátás. Az OEP csak az önkormányzattal köt megállapodást  
és nem magánszeméllyel. Az orvosi ellátás önkormányzati feladat. 

Folytovics Sándor képviselő:  Egy orvos nem tudja ellátni a települést. Tiszteli Nyéky doktort, de 
kétségbe vonja az erejét. Megtette a felajánlást, itt a lehetőség. Kérem, hogy gondolkodjon el ezen a  
Pénzügyi Bizottság és a Képviselő-testület a rendelőre tett ajánlatán.  Ne ítélkezzetek! A jegyzőnő is  
nem tehet olyan kijelentést, hogy Folytovics Sanyitól még ingyen se kell.

dr. Horváth Andrea  jegyző: Ilyet nem mondtam, ezt visszautasítom. 

Folytovics Sándor képviselő:. Október 1-től a praxisjog az önkormányzaté, akkor Csillát is át kell 
venni, hiszen jogutód az önkormányzat. 

dr. Horváth Andrea  jegyző:  A betegellátás engedélyköteles tevékenység. Kéziné Csilla a Bt-vel 
kötött munkaszerződést. Itt szó sincs jogutódlásról. 

Juha Bertalanné bizottság elnöke:  Annak idején doktor úr megkérte  Csillát,  hogy helyettesítsen 
nála,  mert  az  ő  asszisztense  lebetegedett  és  azt  sem  vállalta,  holott  akkor  is  Szegedi  doktort  
helyettesítette. Nem volt hajlandó segíteni, inkább elment szabadságra. A településen megrendezésre 
kerülő szűrővizsgálatokon sem vett részt soha, azt a 3 órát pedig Ő is kibírná. A vezető védőnőnek  
Anikónak, azt mondta, hogy őrá ez nem vonatkozik, mert a Bt. alkalmazottja. 

Csernáti Sándorné bizottsági tag: Tavaly részt vett, de még vizet se kapott. 

Juha Bertalanné bizottság elnöke: Egy kicsit másképp kellene Csillának is a dolgokhoz állni. 

Gerő Csaba képviselő: Kéri a jelenlévőket,  hogy az indulatok csillapodjanak lejjebb! Véleménye 
szerint  ez fontos kérdés  a település érdekében,  ne menjünk át  személyeskedésbe  és ne az  indulat  
vezéreljen bennünket. Mindenki a saját lelki tükrébe nézzen bele és lássa meg hogy ki hol követette el 
a  hibát.  Nem  akar  személyeskedni,  de  mindenki  vonja  le  a  tanulságot.  A  testületi  munka 
felelősségteljes, sőt a képviselő felesküdött személy,  akinek anyagi  felelőssége is van. Éppen ezért  
kutya kötelessége elsősorban a közösség érdekeit képviselni.
Emlékezzünk  vissza,  hogy  a  Tiszaféle  rendelővel  is  mennyi  probléma  volt.  Nehezen  találtunk 
megfelelő orvost. Helyettesítő is volt bőven, természetesen jó pénzért. Nem kevés összegbe került ez a 
településnek. az sem megoldás, hogy egy ügyeletet ellátó orvos ki jön fáradtan és itt helyettesít jó 
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pénzért. Jó is, hogy ilyen parázs vita alakult ki ismét, talán a Közigazgatási hivatalban majd valaki ezt  
elolvassa. De ettől  még nekünk nem lesz megoldva az orvosi  problémánk. A kis települések nem 
keresettek,  a fiatal  orvosnak nincs pénze, hogy megvegye  a praxist.  Az egész egészségügyi  ellátó  
rendszer nem jó, az állam nem jó döntést hozott annak idején. 
Nem tartja jónak , hogy a mi esetünkben is 1 orvos fogja ellátni a két körzetet, de pillanatnyilag nincs  
jobb megoldás, éppen ezért felelősségteljes döntést kell hozni! Doktor úr itt van helyben, bízik benne,  
hogy az egészsége is fogja bírni. 

Folytovics  Sándor  képviselő: Favaz  doktor  is  jött  volna,  az  önkormányzat  a  most  helyettesítő 
doktornővel se tárgyalt. 

Kálmán Béla polgármester: Felelősségteljes gondolata van a képviselő úrnak!  Jött volna több orvos 
is, de nem volt miről tárgyalni! Képviselőhöz méltó a felvetése. 

Folytovics Sándor képviselő:  Igen is  felelősségteljesen gondolkodik. Nyéky doktor el tudja majd 
látni,  ő  nem lesz  fáradt?  El  kell  gondolkodni  a  bérleti  díjon!  Már  korábban is  volt  javaslata  egy  
egészségügyi  centrum létrehozása.  A  sok  ingatlan  vásárlásnál  ezt  kellett  volna  már  meglépni  az  
önkormányzatnak! 

Mudri  Barnabás  képviselő: Mint  korelnök,  kéri  a  jelenlévőket,  hogy higgadtan  és  megfontoltan 
beszéljenek. Felelősségteljes döntést kell hozni amit a Képviselő-testület elé kell terjeszteni. Meg kell  
köszönni  hogy  Nyéky  doktor  úr  elvállalja  a  másik  körzet  betegeit  is.  Favaz  doktor  munkáját  is  
elismeri, figyelembe kell venni, hogy körzete van, plusz még a járóbetegellátóba is dolgozik, plusz  
még az ügyelet. Fiatal pályakezdő, pedig nem láthat el körzetet. Ezeket az érveket figyelembe kell  
venni. Sajnos az élet így hozta, hogy Szegedi doktor elhalálozott, itt hagyott bennünket. Pillanatnyilag 
december 31-ig ez a megoldás van, amit véleménye  szerint el kell fogadni. A mi felelősségünk és  
döntésünk,  hogy  milyen  megoldást  keresünk  és  találunk  egy  esetleges  egészségügyi  központ 
kialakítására. 

Gerő Csaba képviselő: Az indulatok lehiggadni látszanak. Egyetért Mudri Barnával, keresni kell a 
megoldást a háziorvos kérdés hosszú távon való megoldására. 

Juha  Bertalanné  bizottság  elnöke: Felkéri  a  bizottság  tagjait,  hogy  aki–  Dr.  Szegedi  és  Társa 
Egészségügyi  Szolgáltató Betéti  Társaság vonatkozásában a megszüntetést,  míg  a Nyéky és Társa 
Medical  Egészségügyi  és  Szolgáltató  Betéti  Társaság  vonatkozásában  a  II.  számú  háziorvosi  
körzetének háziorvosi teendőinek (helyettesítéssel történő ellátására) vonatkozó megállapodásokat az  
előterjesztésnek  megfelelően  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testület  felé  az  kézfeltartással 
szavazzon. 

A szociálpolitikai és egészségügyi bizottság 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 
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NYÍRMADA VÁROS

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

SZOCIÁLPOLITIKAI ÉS EGÉSZSÉGÜGYI 

BIZOTTSÁGÁNAK 

15/2013. (IX. 10.) 

h a t á r o z a t a 

II. számú háziorvosi körzet praxisjogával kapcsolatos megállapodásokról

A Szociálpolitikai és Egészségügyi Bizottság:

a megállapodásokat – Dr. Szegedi és Társa Egészségügyi Szolgáltató Betéti Társaság vonatkozásában 
a  megszüntetést,  míg  a  Nyéky  és  Társa  Medical  Egészségügyi  és  Szolgáltató  Betéti  Társaság 
vonatkozásában  a  II.  számú  háziorvosi  körzetének  háziorvosi  teendőinek  (helyettesítéssel  történő 
ellátására)  vonatkozó  megállapodásokat  az  előterjesztésnek  megfelelően  elfogadásra  javasolja  a  
Képviselő-testület felé. 

Felelős: bizottság elnöke
Határidő: Legközelebbi Képviselő-testületi ülés. 

Dr. Nyéky Tamás háziorvos:  Megköszöni a támogatást. Az Interneten való mocskolódást fejezzék 
be!  A betegek ellátása a fontos!
Dr Nyéky Tamás háziorvos az ülésről eltávozott!

Gerő Csaba képviselő: Kéri, hogy higgadjunk le és a település érdekeit vegyék előtérbe a jelenlévők. 
Véleményt  mindenki  alkothat,  ez  vagy tetszik,  vagy nem.  Az a  kérése,  hogy ne hozzuk egymást  
kellemetlen helyzetbe. Fel kell  nőni a helyzethez, Egyetlen ügy ennyi  sok indulatot korbácsolt fel. 
Ebből véleménye szerint okulni kell. Annak idején terveztük a városi tv-t most szerette volna ha ez  
már megvalósult volna, hogy a település lakó most ezt látnák. 

Csernáti Sándorné bizottsági tag: Legalább látnák, hogy ki szól hozzá az ülésen és ki nem!  Van aki 
csak hallgat! 

Folytovics Sándor képviselő: Oda adja az ingatlant amennyiért ti gondoljátok, lépjetek! Belátja, hogy 
hibát  követett  el.  Kéri  és  a  Képviselő-testületi  ülésen  is  fogja  kérni,  hogy  Kéziné  Csillát  az  
önkormányzat foglalkoztassa. 

Juha Bertalanné bizottság elnöke: Hol foglalkoztassa az önkormányzat? Nyéky doktornak sem kell. 
Amiket Nyéky doktorról is írt az Interneten ne várja, hogy alkalmazza. 

Gerő Csaba képviselő: Sértő, vagy bántó megjegyzést tett az orvosra? Nem láttam hol írt? 
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Csernáti  Sándorné  képviselő: Ildikó  a  fiad  házát  is  megvette  a  testület  12  millió  forintért  az 
önkormányzat az nem volt sértő? 

Juha Bertalanné bizottság elnöke:  A testületi tagok döntöttek a vásárlásról.  A Facebokon jelent 
meg az írás,  a személyéről  van szó.  „Szupermen”-nek nevezi,  valóban nem egészséges ember,  de 
akkor sem kell sértegetni. 

Gerő Csaba képviselő: Javasolja, hogy zárjuk le a témát, hiszen még sok dolga van a bizottságnak. 
Minden segítő ötletet, jó szándékú gondolatot szívesen fogad, ami előrébb viszi a problémát.

Tárgy: 3. /Tsp./:  Határozathozatal a  Baktalórántházai Szociális Segítő Szolgálat Társulás Társulási 
Megállapodásának módosításáról. /véleményezés/
Előadó: Kálmán Béla polgármester

        /írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi./

Juha Bertalanné bizottság elnöke: Megkérdezi napirendi pont előadóját, van-e szóbeli kiegészítése? 

Kálmán Béla polgármester:  Azok a feladat és hatáskörök kerültek ki a társulási megállapodásból 
amelyek 2014. január 1-vel átkerülnek hozzánk. Ezért kell az új módosítást elkészíteni. 

Juha Bertalanné bizottság elnöke: Felkéri a bizottság tagjait, aki a Baktalórántházai Szociális Segítő 
Szolgálat  Társulás  Társulási  Megállapodásának módosítását  az  előterjesztés  szerint  elfogadásra 
javasolja a Képviselő-testület felé, az kézfeltartással szavazzon. 

A szociálpolitikai és egészségügyi bizottság 5 fő igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi határozatot hozta: 

NYÍRMADA VÁROS

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

SZOCIÁLPOLITIKAI ÉS EGÉSZSÉGÜGYI 

BIZOTTSÁGÁNAK 

16/2013. (IX. 10.) 

h a t á r o z a t a 

Baktalórántházai Szociális Segítő Szolgálat Társulás 
Társulási Megállapodásának módosításáról
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A Szociálpolitikai és Egészségügyi Bizottság:

a  Baktalórántházai  Szociális  Segítő Szolgálat  Társulás Társulási  Megállapodásának módosítását  az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 

Felelős: bizottság elnöke
Határidő: Legközelebbi Képviselő-testületi ülés. 

A bizottság zárt ülésen folytatta tovább a munkát.

Kmft

Juha Bertalanné                                                Krivács Csaba  
             Bizottság elnöke                      jegyzőkönyv-hitelesítő
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